
 

Styrelsemöte 2024-08-11 

Närvarande:  

Anna Dahlgren, Katarina Gårdfeldt, Eva Lennartsson, Isabelle Clarén, Mats Nilsson, 

Kaisa Fexe, Agneta Simonsson, Karolina Räntfors. 

 

 

Dagordning: 

 

1. Mötet öppnas 

Katarina Gårdmark hälsas välkommen som ny styrelsemedlem. 

Ulla Desombre avslutar uppdraget som vice ordförande och Mats Nilsson 

övertar detta. 

 

2. Båt på midsommarängen 

Angående båten som ligger nedanför midsommarängen (har legat där i ca 20 

år) undersöker Mats vad som kan göras och kontaktar markägaren. 

 

3. Midsommarstången 

Anna kontaktar Ann Jorneus Tenfält om nedtagning av midsommarstången. 

Diskussion om hur midsommarfirandet kan bära sig ekonomiskt, Anna gör 

förslag på checklista. 

 Grinden till midsommarängen ska vara låst. Förslag att kodlås ska användas. 

 

4. Vandring 

Isabelle och Karolina kontaktar kommunekologen angående vandring i 

naturreservat. 

 

5. Gummimatta 

En stor gummimatta ligger i vattnet i södra viken och den kan inte tas bort 

med handkraft. Anna kontaktar Sofia Varpman på Halmstad kommun för 

konsultation. 

 

6. Städning  

Ulla och Eva återkommer med datum för strand- och bystädning. 

 

 



 

7. Röjning 

Datum för fortsatt röjning kring midsommarängen ska samordnas med 

städning i september. Mats ansvarar för och tar vidare kontakter angående 

röjningen. 

 

 

8. Flaggor 

Ev inköp av beachflaggor att använda vid föreningens event och aktiviteter. 

Kajsa och Karolina kollar vidare. 

 

9. Miljögifter 

Ett dokument till kommunen ska formuleras angående hanteringen av ärendet 

beträffande sanering av föroreningar från glasbruket och återställandet av 

dynerna. Önskemål/krav på information om borttransporten av avfallet och 

tillgång till upphandlingen på det material enligt LOU (lagen om upphandling) 

som ska användas vid återställandet. Katarina och Isabelle ansvarar för detta 

och kontaktar Kerstin Teutch för att ingå i arbetsgruppen. 

Berörda fastighetsägare i området kommer ev att bjudas in till möte med 

styrelsen för att informeras om föreningens fortsatta arbete angående 

miljögifterna, Anna formulerar en skrivelse. 

Anna mailar Pär Hylander och tackar för informationen som gavs på årsmötet. 

            

10. Övrigt/överblivna punkter 

Karolina lyfter frågan om provtagning av PFAS-halt i dricksvattnet i Steninge 

och mailar kommunen angående möjligheten till detta samt prisbild. 

 

Karolina sätter upp dokument på anslagstavlorna där medlemmar uppmuntras 

att komma med förslag på önskemål om aktiviteter och föreläsningar. 

 

Eva informerar om att bultarna till räcket till badstegen i norra viken håller på 

att släppa. Anna kontaktar Sofia Varpman om detta. 

 

Mats föreslår att ytterligare ett bord med bänkar införskaffas och ställs på 

midsommarängen. 

 

11. Nästa möte 

Måndag den 16 september hos Katarina på Trastvägen 3. 

 

12. Mötet avslutas        Vid pennan Eva Lennartsson 


